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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs tjänstgörande ordförande 
Ove Martinsson och Blazena Westerlund. Justering sker torsdag 16 april. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2009-03-16 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2009-03-26 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2009-04-23 
Av miljö- och kostnadsskäl skickas fr o m detta sammanträde endast vissa 
ärenden till nämndens båda råd. Det handlar dels om ärenden av allmänt 
eller principiellt intresse (t ex verksamhetsplaner, årsredovisningar och de-
taljplaneremisser), dels om sådana ärenden som direkt berör respektive råd 
(t ex verksamhetsuppföljningar och brukarundersökningar). Handikapprå-
det hade inget att invända mot denna nya rutin, men önskar även i fortsätt-
ningen få ta del av vissa ärenden inom äldreomsorgen, fr a uppföljningar 
och brukarundersökningar, för att kunna jämföra metoder och kvalitet i de 
uppföljningar, enkäter och dylikt som genomförs inom respektive verk-
samhetsområde. 
 
Ärende nr 5: Underlag till budget 2010 och inriktning 2011-2012 
Under rubriken Stöd och service till personer med funktionsnedsättning ut-
tryckte Blazena Westerlund glädje över beskrivningen av kontaktpersonens 
stora betydelse för människor med funktionsnedsättning. Blazena efterlyste 
också information om i vilken utsträckning verksamhetsbudgeten inom 
området funktionsnedsättning även räcker till fritidsverksamhet vid grupp-
bostäderna.  
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 
Eva Palmér-Andersson, ny enhetschef vid biståndsenheten, presenterade sig 
och hälsades välkommen av rådet. 
 
Från föregående sammanträde: Eva Palmér-Andersson och avdelningschef Per-
Ove Mattsson besvarade frågor från Blazena Westerlund om brukarenkäter och 
kontaktpersoner. Blazena uttryckte förvåning över att nämnden inte har reagerat 
på den dåliga kvaliteten på de brukarundersökningar som har genomförts, där 
den berörda personalen både har formulerat frågorna och själv hjälpt brukarna 
att besvara dem. Även gode män borde involveras i besvarandet av enkäter, och 
rådets kompetens borde utnyttjas när det gäller att utforma frågor som är mer 
konkreta. Rådet har tidigare utlovats ett samarbete med förvaltningen på detta 
område, men samarbetet har hittills uteblivit. 
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 Per-Ove Mattson höll med om att verksamhetsuppföljningar och brukarunder-
sökningar är i behov av utveckling och berättade att förvaltningen nu planerar 
en kompetenshöjning inom detta område. 
 
När det gäller kontaktpersoner hänvisades till utdelad information som biläggs 
detta protokoll. Eva Palmér-Andersson berättade att fler beslut om insatsen 
kontaktperson nu har kunnat verkställas tack vare den särskilda rekryterare som 
förvaltningen har anställt. 
 
Blazena föreslog att man borde kartlägga anledningen till att kontaktpersoner 
lämnar sitt uppdrag, för att kunna göra kommande rekryteringskampanjer mer 
effektiva. Per-Ove och Eva svarade att anledningarna är så skiftande att det är 
svårt att dra några generella slutsatser eller utforma kampanjer med hjälp av 
den kunskapen. 
 

§ 6 Övriga frågor  
 Inga övriga frågor förekom. 

 
§ 7 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 4 maj 2009 kl 15.00-16.30, med 
förmöte kl 14.15. 
 


